
 

 

ZAPISNIK  34. SEJE IZVRŠNEGA ODBORA KZS 
 

ki je bila v sredo, 14. novembra, 2018, ob 17. uri, v Gimnaziji Celje Center. 
 

PRISOTNI: Matej Erjavec, Borut Kop, Sergej Ravnikar, Roman Lisac, Igo Gruden, Anže Kalan, Rado 
Trifunović, Gregor Griljc, Jernej Močnik 
 
ODSOTNI: Marko Šter, Uroš Slavinec, Damijan Korošec, Matej Pirc, Kristijan Novak, Gašper 
Kromar, Sašo Ristić 
 
OSTALI PRISOTNI: Rašo Nesterović, Aleš Križnar, Boris Majer, Damir Rađenović, Maja Repež; 

 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika in sklepov 33. seje IO KZS z dne 25.9. 2018. 

2. Imenovanje Radoslava Nesterovića za nov mandat GS. 

3. Imenovanje kandidatov za člane skupščine OKS-ZŠZ. 

4. Poročilo registracijske komisije. 

5. Poročilo tekmovalne komisije. 

6. Sprejem Pravilnika o varstvu osebnih in zaupnih podatkov. 

7. Datum določitve naslednje seje IO KZS. 

8. Razno. 

 

 

    
Matej Erjavec, l.r. 

Predsednik KZS 
 

 
 
 



 

 

SPREJETI SKLEPI: 
 

K točki 1.  

Sklep: Potrdi se zapisnik in sklepi 33. seje Izvršnega odbora, z dne 25.9.2018. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 2. 

Sklep: Imenuje se Nesterović Radoslava za nov mandat na funkciji Generalnega sekretarja KZS.. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 3.  

Sklep: Za člana IO OKS-ZŠZ se predlaga Erjavec Mateja in za člana Strokovnega sveta za vrhunski 
šport pri OKS-ZŠZ, Jurjavčič Mirka.. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 4. 

Boris Majer pove, da večjih težav oziroma nepravilnosti pri registracijskih postopkih ni bilo 
zaznati. 

Sklep: Potrdi se poročilo registracijske komisije. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 5. 

Boris Majer opomni, da je zaradi premajhnega števila razpoložljivih sodnikov vse težje 
zagotavljati regularnost tekmovanj.  

Sklep: Potrdi se poročilo tekmovalne komisije. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

 



 

 

K točki 6. 

Sklep: Sprejme se Pravilnik o varstvu osebnih in zaupnih podatkov. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 7. 

Sklep: Naslednja seja IO KZS bo ponedeljek, 17.12. 2018 ob 18h. 

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 8. 

• Anže Kalan poda informacijo, da so na seji združenja drugoligašev za podpredsednika 
izvolili Bunčiča. Na seji so izpostavili željo po večji medijski podpori na socialnih omrežjih 
tudi za tekmovanja 2. lige (Highlights). IO in KZS idejo podpreta. 

• Roman Lisac poda idejo Petrol Olimpije, da bi domače tekme vseh mlajših selekcij 
njihovega kluba spletno prenašali v živo, s čimer se IO in strokovna služba KZS (ki je 
lastnik pravic spletnih prenosov) strinjata in projekt podpreta.   

• Roman Lisac se dotakne še ene aktualne problematike na klubski ravni Petrol Olimpije -
prenasičenost s tekmovanji ob sodelovanju na treh frontah. Predsednik, GS in selektor 
so mnenja, da je kljub težavam v klubu nujno potrebno ohranjati kvoto nastopanja v 
Evropi. V prihodnjih sejah IO pa se bo potrebno bolj podrobno lotiti te problematike. 

 
 
 
 
Seja je bila končana ob: 18.30    Zapisala: Maja Repež 




